

尊敬的土耳其航空合作伙伴：

根据中国民用航空局（CAAC）发布的通知，计划于 2022 年 4 月 19 日和 4 月 26 日从  
伊斯坦布尔飞往广州的 TK72 航班客运服务取消，仅作为货运航班执飞。TK72 航班将于  
2022 年 5 月 3 日恢复载客运营。

针对取消的航班，土耳其航空将提供相应的免费退改签政策，以保证旅客出行的灵活性。

2022 年 4 月 21 日和 4 月 28 日从广州飞往伊斯坦布尔的 TK73 航班将会正常载客运营。

因此给各位乘客带来的不便敬请谅解。若需要更多咨询，请发送邮件到土航北京办事处  
BJSSALES@THY.COM

我们客服中心 010-5697 1330（国内）或 0090 212 444 0849（国外）。

*Dear Turkish Airlines trade partners,*

*In accordance with the notification issued by the Civil Aviation Administration  
of China (CAAC), Turkish Airlines flights TK72 Istanbul (IST) - Guangzhou (CAN)  
on 19th April and 26th April 2022 will be operated as cargo only. TK72 flight  
will resume operation as normal passenger flight on 3rd May 2022.*

*For suspended flights, Turkish Airlines provides corresponding reissue or refund policies without any additional charge to ensure the flexibility of passengers' travel.*

*The flights TK73 Guangzhou (CAN) - Istanbul (IST) on 21st April and 28th April 2022, will be operated normally with passengers as scheduled.*

*We regret for this inconvenience. For further inquiries, please also send email to TK Beijing office BJSSALES@THY.COM or contact call center 010-5697 1330 (China) or 0090 212 444 0849 (International).*

**Best Regards**